
1 

 

Akademický senát 
Hudobná a umelecká akadémia Jána Albrechta 
Banská Štiavnica, odborná vysoká škola 
www.huaja.org 

 

 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Akademického senátu 

Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta - Banská Štiavnica, 
odborná vysoká škola 

 

25. novembra 2022 (piatok) o 13:00 hod. 
Botanická 2, Banská Štiavnica 

 
On-line zasadnutie 

 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny  

 
Program:  

1. Otvorenie  
2. Odsúhlasenie navrhovaného programu 
3. Návrh – Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, 

vedeckej a inej tvorivej činnosti na obdobie 2023 – 2029 
4. Diskusia k návrhu predloženého dokumentu Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, 

výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti na obdobie 2023 – 2029 
5. Návrh uznesenia  
6. Hlasovanie o prijatí navrhovaného uznesenia 
7. Diskusia 
8. Záver  

 
K prvému bodu programu zasadnutia AS: 
Akademický senát Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta – Banská Štiavnica, odborná 
vysoká škola  (ďalej len „AS HUAJA“) zasadol o 13:00 v priestoroch knižnice v budove školy. 
Predsedníčka AS HUAJA v stručnosti oboznámila zúčastnených členov Akademického senátu 
s programom zasadnutia a poďakovala prítomným za účasť na on-line stretnutí. Zároveň 
skonštatovala, že Akademický senát Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta – Banská 
Štiavnica, odborná vysoká škola je uznášaniaschopný: 
prítomní členovia AS HUAJA  prezenčne  2 
    on-line  12 

neprítomný 1 
     
K druhému bodu programu zasadnutia AS: 
Program zasadnutia AS HUAJA bol jednomyseľne prijatý. 
 
K tretiemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková skonštatovala, že všetci členovia AS HUAJA mali 
k dispozícii v elektronickej podobe návrh Dlhodobého zámeru HUAJA v oblasti rozvoja, vzdelávania, 
výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti na obdobie 2023 – 2029. 
Tento návrh bol všetkým členom AS HUAJA zaslaný elektronicky dňa 11. 11. 2022.  Informovala 
prítomných, že uvedený dokument Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a 
vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti  prerokovala a zobrala na vedomie Umelecká 
a vedecká rada HUAJA na svojom zasadnutí dňa 22. 11. 2022.  

http://www.huaja.org/
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K štvrtému bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková otvorila diskusiu k návrhu Dlhodobého zámeru 
v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti HUAJA 
na roky 2023 – 2029. V stručnosti predniesla niektoré základné východiská a ciele, ktoré sú v tomto 
dokumente zakotvené. Poukázala na SWOT analýzu, vytýčené ciele v oblasti vzdelávania, výskumu 
a vývoja v oblasti umenia a vedy, rozvoja medzinárodných vzťahov, financií a samozrejme 
priestorového a materiálneho zabezpečenia chodu HUAJA. Vyzdvihla, že HUAJA má ambíciu byť 
medzinárodne uznávanou, umeleckou vysokou školou nielen v stredoeurópskom, ale aj v širšom 
svetovom priestore. Podstatnou súčasťou naplnenia tohto cieľa je poskytovať kvalitné, 
medzinárodne porovnateľné vzdelanie v umeleckej oblasti a modernizácia a inovácia priestorového 
a  materiálno-technického vybavenia a zabezpečenie na vysokej úrovni. HUAJA v súlade s týmto 
cieľom plánuje vybudovanie vlastného vysokoškolského CAMPUSU HUAJA (tejto problematike sa 
UaVR už venovala na svojich predchádzajúcich zasadnutiach aj v rámci hodnotenia úrovne 
vzdelávania, kde študenti poukazovali na stiesnené podmienky). Informovala prítomných členov AS 
HUAJA o krokoch, ktoré p. prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD. ako riaditeľka a predsedkyňa 
Správnej rady HUAJA podnikla a že prebiehajú rokovania s Mestom Banská Štiavnica o možnosti 
získania pozemku vo vlastníctve Mesta BŠ na jeho vybudovanie. Tento areál by mal slúžiť 
predovšetkým na vysokoškolské vzdelávanie v odbore umenie, na realizáciu umeleckých, 
vedeckých a kultúrnych aktivít (sympóziá, konferencie, koncerty, festivaly, workshopy, 
špecializované prednáška a pod.) s medzinárodným presahom. CAMPUS HUAJA bude obsahovať 
vzdelávacie a cvičné priestory, moderné učebne s potrebným nástrojovým vybavením, 
multifunkčnú sálu pre umeleckú produkciu (aj v oblasti divadelného, operného a filmového 
umenia), veľkú koncertnú sieň s organom a koncertným klavírom a menšie koncertné sály pre 
komorné koncerty a jazzovú hudobnú produkciu, nahrávacie štúdiá, modernú digitalizovanú 
Akademickú knižnicu a archívy a tiež moderné konferenčné miestnosti. Súčasťou areálu bude 
ubytovacie a stravovacie zariadenia pre študentov, pedagógov, zamestnancov a hostí 
s bezbariérovým prístupom, ktoré bude možné využiť aj na ubytovanie a stravovanie pre verejnosť 
(napríklad v letných mesiacoch, pri rôznych príležitostiach ako konferencie, rokovania, stretnutia 
a pod.). Campus bude disponovať aj priestormi s vybavením pre študentov so špecifickými 
potrebami a tiež priestormi na športové (plaváreň, fitnes centrum, športové kurty a pod.) a iné 
kultúrne využitie (kluby, kaviarne, reštaurácie s prevahou hudobnej produkcie študentov 
a pedagógov HUAJA najmä jazzového oddelenia, prístupné aj pre verejnosť).  
Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej 
činnosti na obdobie 2023 – 2029 ďalej poukazuje na ambíciu rozvoja aj v oblasti marketingu, 
ľudských zdrojov, informačných technológií či sociálnej oblasti. V neposlednom rade je veľmi 
podstatné zameranie HUAJA aj na zabezpečenie kvality vzdelávania a monitoring tejto kvality. Bola 
zriadená Rada kvality HUAJA a odsúhlasená UaVR. K hlavným zámerom Rady kvality HUAJA patrí 
permanentné sledovanie a zvyšovanie kvality vzdelávania a s cieľom dosiahnuť lepšie uplatnenie 
absolventov v prostredí rýchlo sa meniacich požiadaviek na trhu práce nielen v domácom, ale aj 
v zahraničnom prostredí.   

Členovia AS v krátkej diskusii vysoko ohodnotili vízie a ambície, ktoré HUAJA vložila do Dlhodobého 
zámeru v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti 
na obdobie 2023 – 2029. Vyjadrili v tomto smere nádej, že ciele určené v tomto dokumente budú aj 
naplnené.    

 
K piatemu bodu programu zasadnutia AS:  
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková informovala, že všetci členovia AS HUAJA mali 
k dispozícii v elektronickej podobe návrh Dlhodobého zámeru v oblasti rozvoja, vzdelávania, 
výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej tvorivej činnosti HUAJA na roky 2023 – 2029. Tento 
návrh bol všetkým členom AS HUAJA zaslaný elektronicky dňa 11. 11. 2022.   
 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková navrhla prijať uznesenie v znení:  
Akademický senát Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta prerokoval a zobral na 
vedomie navrhovaný dokument  
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Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej 
tvorivej činnosti na obdobie 2023 – 2029.  
 
 
K šiestemu bodu programu zasadnutia AS:  
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková dala o návrhu uznesenia hlasovať.  
Hlasovanie:  za:  14 členov AS HUAJA 
  proti:    0 
 
Členovia AS HUAJA s návrhom uznesenia jednomyseľne vyjadrili svoje súhlasné stanovisko. 
 
 
K siedmemu a ôsmemu bodu programu zasadnutia AS: 
V rámci diskusie sa predsedníčka AS HUAJA Mgr. Martináková poďakovala zúčastneným za veľmi 
tvorivú pracovnú atmosféru a vyjadila nádej, že všetky legislatívne procesy, ktoré HUAJA už 
započala pred 2 rokmi, budú úspešne zavŕšené a prispejú k zvýšeniu kvality vzdelávania na HUAJA 
a hladkému procesu akreditácie.    
Na záver sa predsedníčka AS HUAJA BŠ prítomným členom AS poďakovala za aktívnu účasť 
a spoluprácu.  
 
 
 
 
 
 

    Mgr. Andrea Martináková  
                 predsedníčka AS HUAJA BŠ 

 
 
 
 
 
Prijaté uznesenie:  
 
Akademický senát Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta prerokoval a zobral na 
vedomie navrhovaný dokument  
Dlhodobý zámer v oblasti rozvoja, vzdelávania, výskumu a vývoja umeleckej, vedeckej a inej 
tvorivej činnosti na obdobie 2023 – 2029.  
 
 
 
 
 
 
V Banskej Štiavnici dňa 25.11.2022  


